

GEODIVERSITY IN UNESCO GLOBAL GEOPARKS

GGN new publication

CALL FOR CONTRIBUTIONS

The Global Geoparks Network invites you to submit an article for publication in the new GGN publication 'Geodiversity in UNESCO Global Geoparks'.

Please adhere to the following guidelines for the submission of articles:

1. Contributions will be restricted to one article per geopark.
2. Articles should be submitted as **word documents and must not exceed 450 words** in length.
3. Articles should include the following information:
 - **Title**
 - **The name of your Geopark**
 - **Author's name/names and e-mail addresses**
 - **When using acronyms, always, write out the first in-text reference to an organization or project, followed by the acronym itself written in capital letters and enclosed in brackets.**
 - **No more than three photographs together with figure captions**
 - **Photographs should be submitted as JPEG images - Please restrict the size of each JPEG image to 4MB**

Please e-mail your article, photographs and figure captions by **30 August 2022** to the following address:

GGN Secretariat <ggnsecretariat@hotmail.com>

We look forward to hearing from you.

With best wishes,

The GGN Executive Board

(译文仅供参考)

联合国教科文组织世界地质公园的地质多样性

GGN 新出版物

征 文

世界地质公园网络诚邀您提交一篇文章，发表在 GGN 新出版物《联合国教科文组织世界地质公园地质多样性》上。

请遵守以下提交文章的指引：

1. 每个地质公园仅限投稿一篇。
2. 文章以 **word 格式** 提交，字数（英文）不得超过 450 字。
3. 文章应包括以下信息：
 - 标题
 - 地质公园名称
 - 作者姓名及电子邮件地址
 - 当使用首字母缩略词时，一定要在一个组织或项目名称首次出现时将其首字母缩略词用大写字母标注在括号里
 - 不超过三张照片，并配上文字说明
 - 照片必须以 JPEG 格式提交——每张 JPEG 格式图片大小不得超过 4MB

请于 2022 年 8 月 30 日前将您的文章、照片和图片说明发送以下地址：

GGN 秘书处<ggnsecretariat@hotmail.com>

期待您的回复。

致以最好的祝愿，

GGN 执行局